
 

Advieslijst commissievergadering BZ 22 maart 2017 

 
 
 
 
 
  Advieslijst van de commissie Bewonerszaken d.d. 22 maart   
  2017 20.00 uur – 21.20 uur in de raadzaal van het gemeentehuis.  

 
Aanwezig:  De heer A.M.G.M. van de Ven (voorzitter), 
 Mevrouw M.R.P. Philipse (griffier), 
     
 Mevrouw G.L.C.W. Jansen (DOP), 
 Mevrouw J.G.M. Franssen-van Berkel (DOP), 
 De heer A.D.M.M. de Wit (GVB), 
 Mevrouw A.J.P.M. Van Eert-van de Ven (GVB), 
 Mevrouw M.A.T. van den Broek (CDA), 
 Mevrouw C.T.J.J. Aarden (CDA), 
 Mevrouw S.A.H.M. de Bruin (BW), 
 De heer W.J. Manders (VVD), 
   
Tevens aanwezig: De heer H.A.J. Willems (wethouder Bewonerszaken) 
 Mevrouw C.A.J.M. Savelkoul-van Rooij (notuliste) 
  

 Agendapunt Advies 

1. Opening  

2. Vaststelling 
agenda 

De agenda wordt volgens concept vastgesteld. 

3. Spreekrecht voor 
burgers 

Er is niemand die gebruik maakt van het spreekrecht. 

4. Raadsvoorstel 
inzake Kadernota 
2018 
Werkvoorziening-
schap Noordoost-
Brabant. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 

5. Raadsvoorstel 
inzake Beleidsplan 
2017-2020 Regionaal 
Bureau Leerplicht en 
Voortijdig 
Schoolverlaten 
Brabant Noordoost. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 

6. Raadsvoorstel 
inzake Kadernota 
2018 Kleinschalig 
Collectief  Vervoer 
Brabant Noordoost. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. 

7. Raadsvoorstel 
inzake Kadernota 
2018 en wijziging van 
de 
gemeenschappelijke 
regeling GGD Hart 
voor Brabant. 

Er zijn nog diverse vragen gesteld, mede over het wettelijk niet juist weergegeven 
concept raadsbesluit 4. 

8. Mededelingen, 
ingekomen stukken 
en memo’s. 

DOP heeft een aantal vragen n.a.v. memo 2017 / 11 inzake het onderzoek naar 
een extra route vanuit de Julianastraat naar de scholen. Hierbij wordt 
aangegeven dat verkeer door de Parkweg niet wenselijk is, omdat de 
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Parkweg een woonstraat is. Zij vraagt de wethouder of hij de 
Bernhardstraat, waar dan het verkeer door komt, niet als woonstraat ziet. 
Bovendien vraagt DOP of de drukte door de Bernhardstraat te overzien is. 
Verder vraagt zij aandacht voor het informeren van de ouders m.b.t. 
ontwikkelingen rondom de nieuwbouw van de school. 

Wethouder Willems antwoordt dat het college besloten heeft af te zien van een 
extra doorsteek via de Parkweg, vanwege de kosten en omdat onderzoek 
heeft uitgewezen dat het verkeer opgevangen kan worden door de 
Bernhardstraat en de rondleiding om de sporthal. Zodra de planning bekend 
 is zegt de wethouder toe middels een memo de raad te informeren. 

CDA vraagt of er inmiddels meer informatie is over de lijndienstbus die een ronde 
rijdt door de Burgtstraat. 

Wethouder Willems reageert dat het OV behoort bij de portefeuille van wethouder 
Van de Loo. Wethouder Van de Loo heeft eerder uitgelegd dat buslijn 321 
aanvankelijk vanuit Eindhoven tot Gemert zou rijden. Boekel heeft gevraagd 
of buslijn 321 tot Boekel kon rijden. Vervolgens zou de bus tot de rotonde in 
Boekel rijden om zo weer terug te rijden naar Eindhoven. Uiteindelijk is in 
overleg overeengekomen dat de bus tot de bushalte bij Het Menneke rijdt, 
omdat hier veel schoolgaande jeugd opstapt. 

9. Vaststelling 
advieslijst 
vergadering 15 
februari 2017 

De advieslijst wordt conform concept vastgesteld. 

10. Rondvraag. Mevrouw Van Eert las in de notulen van de Adviesraad Sociaal Domein dat er 
zorg is rondom de telefonische bereikbaarheid van de sociale dienst 
van Meijerijstad. Zij vraagt welke actie hier wordt ondernomen. 

Wethouder Willems antwoordt dat Meijerijstad dit probleem erkent en inmiddels is 
personeel aangenomen om de bereikbaarheid en het beantwoorden 
van vragen te verbeteren.  En dat we zo stap voor stap naar een goede 
dienstverlening gaan.  

 
 
Toezeggingen 

1. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 29 juni 2016 
m.b.t. raadsvoorstel inzake jaarstukken 2015, begroting 2017 en 
beleidsvisie 2017-2021 GGD Hart voor Brabant, wanneer de GGD 
aan bod komt in een thema informatieavond, de presentatie meer 
af te stemmen op Boekelse gegevens. 

 

2. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 29 juni 2016 
m.b.t. raadsvoorstel inzake jaarstukken 2015, begroting 2017 en 
beleidsvisie 2017-2021 GGD Hart voor Brabant, de voortgang van 
de beleidsvisie 2017-2021 aan de raad en commissie te doen 
toekomen. 

 

3. Wethouder Willems zegt toe, in de commissie BZ van 22 maart 
2017, m.b.t. Mededelingen en ingekomen stukken, zodra de 
planning bekend van de nieuwbouw van de school de raad middels 
een memo te informeren. 

Deze toezegging is middels 
memo 2017/16 afgedaan. 

 


